
NOTULEN VAN DE ALGEMENE VERGADERING VAN DE vv LENIG EN SNEL op 29 september 1975  
In het klubgebouw, Hengelolaan 600.  
 
1. OPENING.  
Als om 22.05 uur voorzitter J.M. van der Kleij de vergadering opent, wordt de heer H. Houkes tot notulist benoemd.  
In zijn openingswoord heet de voorzitter alle aanwezigen hartelijk welkom, waarbij blijkt, dat 44 leden de presentielijst hebben 
getekend.  
Een speciaal weIkom wordt gericht tot de heer P. Riemen, die sedert een aantal weken deel van het bestuur uitmaakt. 
Gebleken is inmiddels, dat de heer P.Riemen zich al goed heeft ingewerkt en dat zijn bestuurslidmaatschap zeker van belang 
voor de vereniging is.  
De voorzitter hoopt op prettige discussies.  
 
2. INGEKOMEN STUKKEN EN MEDEDELINGEN  
Bericht van verhindering van de heren P.Meershoek, M.v.Zilfhout en G.Halleen, welke laatste zich na korte tijd toch onder 
de aanwezigen bevindt.  
Het FKO heeft schriftelijk verslag uitgebracht, dat zal worden behandeld bij punt 6 van de agenda 
 
3. VASTSTELLING NOTULEN ALGEMENE VERGADERING OP 23 JUNI 1975 
De heer S. de Bruyn vraagt hoe het staat met de ingediende claims bij de gemeente, i.v.m. de schade ontstaan bij de 
vernieuwing van het klubgebouw.  
De voorzitter deelt mede, dat de eerste claim door de gemeente is afgewezen. De schade wegens wateroverlast zou 
ontstaan zijn door de verlaagde bouw hetgeen niet overeenkwam met de ingediende tekening. De tweede claim  
is inmiddels met de gemeente geregeld, waarbij een gedeelte van de schade door de vereniging zelf zal moeten gedragen 
worden. Ook de architect wenst geen aansprakelijkheid te aanvaarden.  
De heer S. de Bruyn vraagt of het geen zin kan hebben een juridisch advies omtrent de aansprakelijkheid in te winnen, omdat 
de vereniging in deze zaak geen onrechtmatigheid heeft gepleegd.  
Naar de mening van de voorzitter zal een dergelijk advies een dure zaak worden, waarbij hij betwijfelt of de vereniging 
juridisch wel voldoende sterk staat.  
Volgens de heer J. v.d. Knaap zou in dit geval een neutrale deskundige de zaak dienen te onderzoeken, om tot de 
vaststelling van de aansprakelijkheid te komen.  
Het bestuur zal de gedane suggesties nogmaals in overweging nemen en naar bevindt van zaken eventuele verdere stappen 
ondernemen.  
 
4. BENOEMING COMMISSIES  
De namen van de in de commissies benoemde leden zijn inmiddels in de LENSrevue gepubliceerd.  
Er blijken geen bezwaren tegen te bestaan.  
 
5. BEHANDELING JAARVERSLAGEN  
a. Verslag algemeen secretaris.  
De heer S. de Bruyn meent dat de opkomst van de jongere spelers niet zodanig is geweest als werd verwacht. Hij zou graag 
willen weten of er een specificatie bestaat van de opkomst bij de tweede trainingsgroep.  
Deze bestaat volgens de voorzitter inderdaad en is in het bezit van de algemeen secretaris. Het verdient wellicht aanbeveling 
enkele malen per seizoen een overzicht te verstrekken van de opkomst in de beide trainingsgroepen.  
b. Verslag Toto-Lotto Commissie.  
c. Verslag Junioren Commissie  
d. Senioren Commissie.  
Over deze verslagen worden geen op of aanmerkingen gemaakt, zodat deze onder dankzegging aan de samenstellers 
worden goedgekeurd.  
 
6. FINANCIEEL OVERZICHT  
De voorzitter leest thans voor het verslag van het FKO ( zie bijlage) ter toelichting op het financieel overzicht.  
De voorzitter is erkentelijk voor dit gedegen verslag, waardoor waarschijnlijk vele vragen overbodig zullen zijn.  
Het financiële resultaat van het klubgebouw is achter gebleven bij de begroting. Dit is voornamelijk veroorzaakt door de 
vermindering van de omzet, i.v.m. de vele voetballoze weekends gedurende het verstreken verenigingsjaar. Bovendien is er 
een stijging van de onkosten te constateren, als gevolg van de uitbreiding van het klubgebouw en de daaraan verbonden  
schilderswerkzaamheden.  
De heer A. Hoefnagel merkt op dat de brutowinst in verhouding tot in- en verkoop ten opzichte van de begroting is gestegen, 
hetgeen, zoals de heer C. Nieuwenhuizen uiteenzet, mede veroorzaakt is, door het niet doorberekenen van de 5% bonus 
over de inkoop van dranken.  
De heer A. van Gastel vraagt nadere specificatie van de onkostenpost van het klubgebouw.  
Hoewel de cijfers niet exact in het bezit van de voorzitter zijn, deelt hij mede, dat deze post voornamelijk bestaat uit 
onderhoudskosten (schoonmaken, enz.) gratis verstrekkingen aan de barmedewerkers en de reeds genoemde post 
schilderswerken.  
De heer Nic. Hoefnagel heeft nog enkele bedenkingen tegen het in het FKO-verslag genoemde percentage van 1½ %. Hem 
was blijkbaar ter ore gekomen, dat dit percentage in een bepaalde periode 10 zou zijn geweest.  
Volgens de voorzitter is destijds bij de berekening van onjuiste veronderstellingen uitgegaan, welke nadien zijn gecorrigeerd. 
Het door het FKO geconstateerde tekort-percentage van 1½ % over het gehele jaar is beslist juist. Juist omdat dit 
verenigingsjaar met vele nieuwe medewerkers moest worden begonnen heeft onervarenheid een grote rol hierbij gespeeld, en 
hij is het dan ook met de mening van het FKO geheel eens dat dit percentage verantwoord moet worden geacht. Wel zal in 
het komende jaar, door nog intensievere controle geprobeerd worden het tekort terug te dringen.  



De heer S. de Bruyn zou dan ook graag zien dat dit % jaarlijks in het overzicht tot uitdrukking komt, zodat een vergelijk 
mogelijk wordt.  
De heer A. Loykens wil nog graag weten of hij zich voor het aankopen van “spullen" tot het FKO, of de penningmeester moet 
wenden.  
De penningmeester is daarvoor de aangewezen man en bij afwijzing van een verzoek, is beroep op het bestuur en eventueel 
het FKO altijd mogelijk.  
Op verzoek van het FKO wordt gezocht naar een bestemming van de op de balans opgenomen schuld aan de JURA. Deze 
schuld is ontstaan uit de opbrengst van de krantenactie. Omdat de vereniging geen JURA meer kent, lijkt het onjuist deze 
bestemming te handhaven. In het algemeen vindt de vergadering, dat dit geld besteed moet worden aan de verfraaiing van 
het klubgebouw. Hiertoe worden een groot aantal suggesties gedaan, zoals verbetering van doucheruimte 2e kleedgebouw; 
geluidsinstallatie; aparte geluidsinstallatie voor bar.  
Volgens de voorzitter zullen de benodigde bedragen voor het uitwerken van de gedane suggesties veel groter blijken te zijn 
dan het beschikbare bedrag Het bestuur zal evenwel in het raam van de ter beschikking staande gelden alles nog eens 
grondig overwegen en t.z.t. een voorstel doen.  
Het financiële overzicht wordt tenslotte zonder tegenstemmers goedgekeurd en aan de penningmeester wordt voor het door 
hem gevoerde beleid décharge verleend.  
 
RONDVRAAG.  
A. Loykens vraagt aandacht voor de loketten bij de ingang van het terrein. Er is een tekening van de heer C.Peeters. Gebrek 
aan financiën is er de oorzaak van, dat een en ander nog niet gerealiseerd kon worden. Het heeft evenwel de aandacht van 
het bestuur en naar een oplossing wordt gezocht. 
A. Bogisch weet dat enkele leden van de tot commissie het bijltje er bij zouden willen neerleggen. Officieel is hiervan bij het 
bestuur niets bekend. Er volgt op korte termijn een gesprek met deze leden.  
A. Blok is blij thans kennis te kunnen maken met het nieuwe bestuurslid. Hij heeft wel enkele malen een bijdrage gelezen in 
de LENSrevue onder een pseudoniem C.v.L., maar meende dat dit wel eens C.v.d.Laan zou kunnen zijn. Het nieuwe 
bestuurslid verduidelijkt, dat zijn echte naam is Peter Riemen, en zijn ondertekening van de ingezonden stukken met C.v.L. 
betekent Commissaris van LENS. Waarvan acte.  
Hr. Flumans vraagt aandacht voor uitslagen van de wedstrijden van junioren, pupillen en welpen. Hij zou graag zien, dat deze 
in de pers zouden worden opgenomen. Het zal moeilijk zijn hiervoor een krant te interesseren. Wellicht zijn er mogelijkheden 
via de redactie van de LENSrevue de heren L. Touw en A.Vervaart.  
G. Halleen heeft bemerkt dat niet alle medewerkers achter de bar het fijne weten van de behandeling van toto-formulieren. Hij 
vraagt de Toto-commissie deze medewerkers nog eens te willen instrueren.  
Fr. Straathof wil handhaving van het sluitingsuur op zondag. Als hij zondagsavonds thuis komt, vindt hij vaak de "hond in de 
pot”. Verschillende leden blijken maar moeilijk gehoor te geven aan de om zes uur gedane mededeling “sluiten heren”. Hij 
vraagt de aandacht van het bestuur om het sluitingsuur te handhaven.  
Er zal nog eens op worden gewezen, doch het dienstdoende barlid heeft het recht de zaak op het bekende uur te sluiten.  
G. v.d. Velde vraagt of het mogelijk is aan het publiek meer "service” te verlenen, o.a. door middel van de geluidsinstallatie.  
Er wordt gezocht naar een “microfonist”, maar tot heden zonder resultaat. De pogingen worden voortgezet.  
A. Hoppenbrouwers vraagt naar de mogelijkheid de training voor niet geselecteerde senioren te verplaatsen van vrijdag naar 
woensdagavond.  
Zeer tot de spijt van de voorzitter is dit gezien het trainingsprogramma voor dit seizoen onmogelijk.  
Hij vraagt tevens aandacht voor het probleem van de langdurig zieke LENS-leden. Naar zijn mening worden deze door het 
bestuur vergeten.  
Gezien de vele werkzaamheden van het bestuur met daarbij het bezoeken van vergaderingen, recepties enz. blijft er te weinig 
tijd over. Gelukkig blijkt de heer P. Juffermans bereid hier in voorkomende gevallen de taak van het bestuur over te nemen. 
Tevens wordt de leden geadviseerd, bij hun ziekenbezoek, tevens de vereniging te vertegenwoordigen. Een contact met  
het bestuur zal dan eveneens de mogelijkheid inhouden, namens de vereniging een blijk van medeleven te overhandigen.  
De heer A. Hoppenbrouwers zou graag zien, dat aan jubilerende leden 12 ½ , 25, 40 en 50 jaar meer aandacht wordt 
geschonken, zoals ook in het verleden het geval is geweest. Hij is, en velen met hém, van gedachten dat deze leden dit 
bijzonder op prijs stellen. Maar dan moet een en ander ook wel op een behoorlijke manier gebeuren, en niet zoals hem bij het 
12 ½ jarig jubileum van zijn zoon is overkomen.   
De indruk van het bestuur was de laatste jaren zodanig, dat van een enthousiasme van jubilerende leden voor viering van dit 
feit, niet meer gesproken kon worden. Vele genodigde leden lieten het op de bepaalde avond afweten. Overigens zal nog 
worden bestudeerd of voor de herdenking van jubilea een goede vorm kan worden gevonden.  
De heer J. v. Wassem vertelt nog zijn ervaring bij het geven van een blijk van medeleven van geblesseerde en/of zieke 
spelende leden. In het vorig seizoen bleek in acht gevallen slechts 1 lid te hebben gereageerd.  
De heer A. Hoppenbrouwers is ernstig ontstemd over een brief die deze avond bij hem werd bezorgd, en welke voor zijn 
echtgenote bestemd was. Er bleek een cadeaubon in te zitten ter waarde van f. 30,- , als aandeel in de fooienpot van de bar.  
Verleden jaar werd aan de medewerkers achter de bar een etentje aangeboden, hetgeen bijzonder in de smaak bleek te 
vallen. Hij kan zich niet aan de indruk onttrekken, dat deze bon een afkoopsom voor hem betekent, omdat hij enige tijd 
geleden wellicht een aantal minder vriendelijke opmerkingen ten aanzien van het barbeheer heeft gemaakt, te meer omdat, 
zover hem bekend, er tot heden slechts een brief werd verzonden. Hij weigert, mede namens zijn vrouw, de bon te accepteren 
en wil nadrukkelijk verklaren, dat de haar verrichte bardiensten alleen werden verricht in het belang van de vereniging, 
waartegenover geen enkele vergoeding behoort te bestaan.  
Uit de reacties van de voorzitter en de overige bestuursleden blijkt duidelijk, dat een dergelijke ontboezeming niet was 
verwacht. De voorzitter wil dan ook zeer positief verklaren, dat er op geen enkele wijze van enige bijbedoeling sprake is.   
Het bestuur heeft zich over een verdeling van de z.g. fooienpot nooit uitgesproken, heeft daarmede geen enkele bemoeienis 
willen hebben. Vorig seizoen was het aantal medewerkers veel kleiner, en.daarbij werd onderling overeengekomen 
gezamenlijk te gaan eten. Ook dit jaar is er door de medewerkers uitvoerig van gedachten gewisseld, maar tot een 



eenstemmig besluit kon niet worden gekomen. Er zijn verschillende voorstellen gedaan o.a. besteding in de keuken. Tenslotte 
bleek het voorstel om alle deelnemers een cadeaubon te verstrekken, de meest neutrale oplossing.  
Het moet de voorzitter van het hart, dat er blijkbaar onderling te weinig vertrouwen bestaat. Hij doet een beroep op alle leden, 
de verenigingszaken toch op de eerste plaats van de positieve zijde te benaderen. Het zou hem weinig moeite kosten een 
reeks negatieve punten op te noemen, maar dat zou dan vooral bestemd zijn voor de leden die ook nu weer verstek hebben  
laten gaan. Alleen als men het oog gericht houdt op de goede dingen, en dat zijn er vele, die in de vereniging gebeuren, kan 
men als bestuurs- of commissielid, de moed opbrengen met de werkzaamheden door te gaan. Hij vraagt alle leden met klem, 
deze gedachte in het komende jaar tot uitvoering te willen brengen.  
De heer J. Jager maakt zich bezorgd over de ontwikkeling van de Toto- en Lotto. Vele factoren spelen hierbij een rol. Het lijkt 
niet gewenst hierover thans uit te wijden, maar wil graag een en ander met het bestuur bespreken. De toezegging wordt hem 
graag gedaan.  
Fr. Straathof wil weten wat er met de fooienpot gaat gebeuren. Hij heeft het bedrag hiervan nog in zijn bezit. Ook hij wil 
bevestigen, dat van afkoop geen sprake is geweest. De verdeling moet evenwel tot stand komen.  
De heer Michels, als nieuw aangestelde barbaas, beaamt dit nogmaals. De taak om de brieven te schrijven had hij op zich 
genomen. Door tijdgebrek was niet alles tijdig geregeld kunnen worden, maar de gekozen wijze van verdeling is ook naar zijn 
inzicht de meest geschikte oplossing.  
De heer v.d. Wilk deelt nog mede, dat het plan voor de cadeaubon van hem afkomstig is. De groep is te groot, en de 
meningen te verdeeld, om gezamenlijk iets te ondernemen. Ook hij doet een dringend beroep elkaar in deze zaken te 
vertrouwen.  
De heer Sandifort stelt voor om een bord “geen fooien” op de bar te bevestigen. Men kan evenwel de “klanten” niet verbieden 
hun erkentelijkheid voor de goede zorgen te tonen.  
De heer A. Hoppenbrouwers vraagt nog aandacht voor het afgeven van waardevolle goederen aan de bar. Er zou een 
betere controle op de afgifte moeten komen. Wellicht door het afgeven van bonnen. Er zal overleg over worden gepleegd.  
De voorzitter is erkentelijk voor de wijze waarop de aanwezigen van hun inzichten op de verenigingszaken hebben doen 
blijken. Er is kritiek geweest, deels terecht, deels ten onrechte. Veel problemen vragen nog de aandacht. Gebleken is ook, dat 
de financiële toestand van de vereniging, voorlopig grote investeringen onmogelijk maakt. Het is nu zaak aan de afbouw van 
de uitstaande leningen te werken. Voor zover er mogelijkheden zijn, zal het bestuur alles in het werk stellen om te trachten het 
verenigingsklimaat te versterken, en de onderlinge saamhorigheid te bevorderen. Dit geldt voor alle elftallen, senioren, 
junioren, pupillen en welpen. Voor het belangrijkste deel hangt dit af van het aantrekken van nieuwe medewerkers.  
Met dank aan alle aanwezigen, en hen veel succes toewensend wordt de vergadering rond 24.00 uur gesloten.  
H.Houkes, notulist  
 


